

4 Days Yangon Village Trails Experience

TOUR CODE: MAI0010/MT

(2 to go)

Validity : 01 Oct 16 – 30 Apr 17

Highlights

Yangon – Shwedagon pagoda, Karaweik Palace, Yangon City, Bogyoke Market

National Race Village

Dala Village

Day 01 Singapore - Yangon (Dinner)

Upon arrival at Yangon airport, Welcome by a tour guide and transfer to hotel. Visit to Shwedagon Pagoda - over 2500 years old & the world famous stupa in the dome shape rises 98 meters above its base and covered with 60 tons of pure gold. Buffet Dinner with Traditional Culture Show at Karaweik Palace Floating Restaurant- built in the style of Royal Barge used by Myanmar's Kings for official functions and festivities. Over night at hotel in Yangon.

Day 02 Yangon – National Race Village (Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast at hotel, drive to **National Races Village** situated near Thanlyin Bridge where can see buildings with significant symbols denoting various national races residing in the country. There are eight different traditional houses of Kachin, Kayah, Kayin, Chin, Bamar, Mon, Rakhine and Shan representing different styles of attire, cultures, musics and literatures etc. Back to Yangon. Lunch at local restaurant. After lunch, visit Yangon City Center surrounded by various colonial style buildings of World War II. City Hall & Independent Monument for photo shots & witness the daily life of local people; Bogyoke Market used to be called Scott Market - the largest market in Yangon with time to browse among the hundreds of stalls for souvenir bargains. Dinner at local restaurant. Over night at hotel in Yangon.

Day 03 Yangon – Dala Village – Yangon (Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast at hotel, transfer to jetty to take public boat (ferry) cross Yangon River to **Dala Village** where you will have an opportunity to observe the daily activities of locals and get a feel for the rural lifestyle of Myanmar. Visit halfday tour **by trishaw** to Orphanage School, local markets, ship-yard on the Yangon River, Monastery. Back to Yangon. Visit Kandawgyi Nature Park - a scenic park with a lovely view of famous Kandawgyi Lake & Karaweik Royal Barge for photo opportunities. Evening take a walk to China town where can see the many vendors on the platform & can buy the variety of Myanmar Products & tropical fruits. Lunch & Dinner at local restaurant. Over night at hotel in Yangon.

Day 04 Yangon Departure (Breakfast)

After breakfast in hotel, transfer to Yangon International Airport for departure to your next destination.



Itinerary and order of sightseeing tours maybe reshuffled with or without prior notice.

Day 01 Singapore - Yangon (Dinner)

抵达后在仰光机场，欢迎由导游送往酒店休息。参观大金塔- 2500岁和在圆顶形状世界著名的佛塔上升的基地98以上米，覆盖着60吨纯金。与传统文化展示自助晚餐Karaweik宫水上餐厅 - 建于皇家驳船的正式活动和庆祝活动使用的缅甸国王的风格。在晚上在酒店仰光。

Day 02 Yangon – National Race Village (Breakfast/Lunch/Dinner)

早餐后，驱车前往靠近丹林大桥各民族村在这里可以看到表示居住在该国的各种国家种族显著标志建筑。有代表不同风格的服装，文化的音乐和文学等回Yangon.Lunch在当地餐厅克钦，克耶，克伦，下巴，BAMAR，孟，若开邦和掸八个不同的传统民居。午餐后，参观仰光市中心第一次世界大战II.City大厅和独立纪念碑的各个殖民地风格的建筑包围的照片拍摄和见证了当地人民的生活; Bogyoke市场曾经被称为斯科特市场- 最大的市场在仰光随时间的数百个摊位的纪念品讨价还价中浏览。晚餐于当地餐厅。在晚上在酒店仰光。

Day 03 Yangon – Dala Village – Yangon (Breakfast/Lunch/Dinner)

早餐后，前往码头乘坐公共船（渡船）越过仰光河达拉村，你将有机会观察当地人的日常活动，去感受由三轮车 Myanmar.Visit halfday游的田园生活到孤儿院学校，当地市场，在仰光河，寺舰院子里。返回仰光。访问大湖自然公园景区-a公园，著名的大湖湖及Karaweik皇家驳船对照片的机会美景。今晚一起步行到中国城在哪里可以看到平台上的众多厂商和可以买到各种缅甸产品和热带水果。午餐和晚餐于当地餐厅。在晚上在酒店仰光。

Day 04 Yangon Departure (Breakfast)

酒店早餐后，前往仰光国际机场出发前往下一个目的地。

TOUDE CODE / TOUR NAME	REMARK	GROUP OF	SGL	TWN	CWB	CNB	Extension night incld b'fast (per pax)		
							SGL	TWIN/TRP	CNB
MAI 4D3N YANGON VILLAGE TRAILS EXPERIENCE TOUR CODE: MAI0010/MT	CENTRAL HOTEL	2 TO 5 PAX	1028	898	818	708	90	55	30
		6 TO 9 PAX	908	778	718	628			
		10& ABOVE	888	758	698	618			
	HOTEL YANGON	2 TO 5 PAX	1078	918	838	728	105	60	35
		6 TO 9 PAX	958	798	738	648			
		10 & ABOVE	938	778	718	638			
	SUMMIT PV	2 TO 5 PAX	1248	1008	908	778	160	85	55
		6 TO 9 PAX	1118	878	808	698			
		10 & ABOVE	1108	868	788	688			
	SULE SHANGRI-LA	2 TO 5 PAX	1478	1128	1008	858	245	130	85
		6 TO 9 PAX	1348	998	908	778			
		10 & ABOVE	1338	978	888	768			

Remarks:

- Above selling price is subjected to change without prior notice
- Final tour price will be advised upon confirmation
- All Tour price are EXCLUDE AIRPORT TAXES
- Public Holiday surcharge for Airfare : SG50/pax

Public Holidays for Airfare :

- Christmas Eve/Day 23-26 DEC 16
- New Year's Eve/Day 30DEC16 – 02JAN17
- Chinese New Year 27-29 JAN 17
- Thingyan Festival 12-21 April 17

Blockout Period:

24 Dec '16 & 31Dec'16 (X'mas Eve & New Year Eve)
 13-17 Apr'17 (Myanmar New Year Water Festival)

[Click here to Submit Enquiry](#)

(MAI-160816)